
Moció perquè la recaptació de la taxa de clavegueram es destini íntegrament a inversió. Tal 
com va prometre A. Tomàs.  

L'any 2020, el Sr. Tomàs va crear la taxa de clavegueram la qual paguem a la factura de 
l’aigua. Són uns 250.000 €/any.  

Des de 2020 fins ara hem pagat un 1.250.000 € i ERC n'ha invertit 1.100.000. On estan els 
150.000 € que falten?  

També va dir el Sr. Tomàs que el mateix que recaptes via clavegueram ho posaria 
l’ajuntament per inversió en clavegueram. A part, del que poguéssim rebre via subvenció. 

Per això demanem: 

1. Que a la recaptació de la taxa de clavegueram es destini íntegrament a inversió 
d'aquest. 

2. Que l’ajuntament destini la mateixa quantitat recaptada per la taxa per inversió. 

3. Informar a Amposta de la realitat del nostre clavegueram, com estava l'any 2015 i 
com està ara, en especial els quilòmetres de clavegueram que encara cal substituir. 
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